
Federace motocyklového sportu   Komise endura 

Zápis z jednání č. 1/24 

Datum konání: 29.01.2024 

Místo konání: Jednání proběhlo on-line video konferencí. Přítomní členové komise: Miroslav Haruda, Radek Toman, 

Martin Prusík, Jiří Žalud, Květa Živná a Petr Císař.  

Jednání bylo řádně svoláno předsedou komise osobním pozváním jednotlivých členů a prostřednictvím aplikace 
WhatsApp.  

Jednání bylo zahájeno předsedou komise endura M. Harudou, který přivítal všechny přítomné a konstatoval 

usnášeníschopnost komise. 

Komise vzala na vědomí odstoupení Jakuba Horáka z funkce místopředsedy a člena komise . Odstoupení provedl 
zasláním rezignačního dopisu. Na základě jeho rezignace přistoupila komise k jmenování nového místopředsedy a ta 

dle návrhu předsedy komise rozhodla o jmenování Jiřího Žaluda do funkce místopředsedy komise. 

Předseda seznámil členy komise o doručení 11 žádostí o statut reprezentanta.  Komise rozhodla vyzvat k dodatečné 
žádosti Zdeňka Pitela. 

Komise schválila přidělení statutu reprezentanta pro Matyáše Chluma, Roberta Friedricha, Tomáše Holého, Václava 

Nedvěda, Zuzanu Unger, Jakuba Hedrlína, Janu Kořenkovou, Jaroslava Kalného, Kryštofa Koubleho, Matěje Skořepu, 
Matěje Škutu a Zdeňka Pitela. Předseda je pověřen podat těmto reprezentantům zprávu o rozhodnutí komise.  

Komise schválila Matěje Škutu do Czech talent teamu a pověřila předsedu případně doplnit i další jméno. 

Předseda informoval o průběhu schůzky s manažery reprezentantů. Na základě výsledků této schůzky:  

• komise schválila strategii reprezentace a její financování z dotačních programů 

• prioritou je podpora ME a MS  

• účast na ISDE - bude snaha vyslat team v boji o světovou trofej - tento team bude z důvodu nedostatku 
financí převážně v režii teamů, které se ISDE účastní 

• o dalších podrobnostech se bude nadále jednat. 

Komise rozhodla na základě kolizního termínu jednoho závodu endurosprintu se závodem MS, že pro rok 2024 budou 
i nadále dva seriály. První seriál sestávající  ze všech Endrosprintů a závěrečného motokrosu a druhý seriál sestávající 

z dvou Endur a závěrečného motokrosu.     

Komise rozhodla vypsat závod družstev u obou závodů Endura.  V rámci endurosprintu družstva nebudou. 

Komise rozhodla, že reprezentanti, kteří pobírají dotaci, mají povinnou účast na národních závodech endura.  

Komise konstatuje, že řády 2023 platí i pro rok 2024. 

Komise rozhodla, že pro rok 2024 nebude i nadále platit žádný povinný postup  jezdců do vyšší kategorie. 

Komise informuje účastníky mezinárodních závodů, že pokud chtějí být uváděni na stránkách AČR a Czechenduro.cz 
musí zasílat materiály z jednotlivých závodů na oficiální e-mail info@czechenduro.cz v oficiální formě.  

Komise znovu upozorňuje všechny jezdce , kteří budou v následujících letech pobírat jakoukoli státní dotaci 

prostřednictvím AČR, že musí dodržet veškeré podmínky vyplývající z reprezentační smlouvy.  Zejména se jedná o 
umístění státních symbolů a znaku AČR na motocyklech a dresech a to po celou sezonu.  

Na závěr proběhla volná diskuse, po které předseda Miroslav Haruda jednání komise ukončil.  

29. ledna  2024                                                                                                     Miroslav Haruda v.r.            

                                           Předseda Komise endura 


